



GENESTRA BRANDS

# Multi Glyco

VITAMIN-MINERAL SUPPLEMENT

NPN 80036321

*An antioxidant for the maintenance of good health. A source of vitamin A to help maintain eyesight, skin, membranes and immune function; helps in the development and maintenance of bones, cartilage, teeth, gums and night vision; helps to form red blood cells, tissue and connective tissue; helps in wound healing; provides support for healthy glucose metabolism and helps in the function of the thyroid gland.*

**60** Tablets

V20 **501**

BARCODE LOCATION  
883196 11381

**Recommended Dose: Adults (19 years and older):** Take one tablet daily with a meal, a few hours before or after taking other medications, or as recommended by your healthcare practitioner. For use beyond one month, consult your healthcare practitioner. **Risk Information:** If you are pregnant or breastfeeding; if you have hypokalemia, high blood pressure, a kidney or cardiovascular disorder, or a history of systemic lupus erythematosus; or if you are taking thiazide diuretics, cardiac glycosides, corticosteroids, stimulant laxatives or other medications which may aggravate electrolyte imbalance, do not use. If you have a liver disorder, any type of acute infection, Addison's disease, hemochromatosis, diabetes, bleeding or immune system disorders; if you are taking blood thinners or birth control medication; or if you are undergoing hormone replacement therapy (HRT), consult your healthcare practitioner prior to use. **Guaranteed** to contain no added wheat, yeast, gluten, soy, artificial colouring or flavouring or dairy products. **Quality Assurance:** Safety-sealed for your protection and for product freshness. Do not use if outer seal is missing or broken. Store in a cool, dry place.

# Seroyal

Seroyal International  
490 Elgin Mills Rd E,  
Richmond Hill, ON L4C 0L8

## EACH TABLET CONTAINS:

Beta-carotene	3000 mcg
Vitamin C (ascorbic acid)	200 mg
Thiamine (thiamine mononitrate)	35 mg
Riboflavin	35 mg
Niacinamide	335 mg
Vitamin B <sub>6</sub> (pyridoxine hydrochloride)	35 mg
Vitamin B <sub>12</sub> (cyanocobalamin)	20 mcg
Biotin	100 mcg
Pantothenic Acid (calcium <i>d</i> -pantothenate)	100 mg
Iodine (from kelp)	90 mcg
Zinc (zinc aspartate)	15 mg
Selenium (selenomethionine)	50 mcg
Manganese (manganese citrate)	8 mg
Chromium (chromium nicotinate)	200 mcg
Bovine ( <i>Bos taurus</i> ) Adrenal	50 mg
Porcine ( <i>Sus scrofa</i> ) Pancreas	50 mg
Bovine ( <i>Bos taurus</i> ) Liver	50 mg
Alfalfa ( <i>Medicago sativa</i> ) Leaf/Stem	50 mg
Eleuthero ( <i>Eleutherococcus senticosus</i> ) Root	10 mg
Licorice ( <i>Glycyrrhiza glabra</i> ) Root	10 mg

Non-Medicinal Ingredients: Cellulose, croscarmellose sodium, magnesium stearate, silica, hypromellose, glycerin

Tirer ici pour voir le texte en français

**CHAQUE COMPRIMÉ CONTIENT :**

Bêta-carotène.....	3000 mcg
Vitamine C (acide ascorbique).....	200 mg
Thiamine (mononitrate de thiamine).....	35 mg
Riboflavine.....	35 mg
Niacinamide.....	335 mg
Vitamine B <sub>6</sub> (chlorhydrate de pyridoxine).....	35 mg
Vitamine B <sub>12</sub> (cyanocobalamine).....	20 mcg
Biotine.....	100 mcg
Acide pantothénique (d-pantothenate de calcium).....	100 mg
Iode (provenant de varech).....	90 mcg
Zinc (aspartate de zinc).....	15 mg
Sélénium (sélénométhionine).....	50 mcg
Manganèse (citrate de manganèse).....	8 mg
Chrome (nicotinate de chrome).....	200 mcg
Surrénale de bovin ( <i>Bos taurus</i> ).....	50 mg
Pancréas de porc ( <i>Sus scrofa</i> ).....	50 mg
Foie de bovin ( <i>Bos taurus</i> ).....	50 mg
Feuille/tige de luzerne ( <i>Medicago sativa</i> ).....	50 mg
Racine d'éleuthéro ( <i>Eleutherococcus senticosus</i> ).....	10 mg
Racine de réglisse ( <i>Glycyrrhiza glabra</i> ).....	10 mg

Ingrédients non médicinaux : Cellulose, croscarmellose de sodium, stéarate de magnésium, silice, hypromellose, glycérine

**Seroyal** Seroyal International  
490 Elgin Mills Rd E,  
Richmond Hill, ON L4C 0L8



GENESTRA BRANDS

# Multi Glyco

SUPPLÉMENT DE VITAMINES-MINÉRAUX

NPN 80036321

*Un antioxydant pour le maintien d'une bonne santé. Une source de vitamine A pour aider au maintien de la vue, de la peau, des membranes et de la fonction immunitaire; aide au développement et au maintien des os, du cartilage, des dents, des gencives et de la vision nocturne; aide à la formation des globules rouges, de tissus et du tissu conjonctif; favorise la cicatrisation des blessures; contribue au sain métabolisme du glucose et aide au bon fonctionnement de la glande thyroïde.*

**60** Comprimés

**Posologie : Adultes (19 ans et plus) :** Prendre un comprimé une fois par jour au repas, quelques heures avant ou après avoir pris d'autres médicaments, ou selon l'avis de votre praticien. Pour une utilisation au-delà d'un mois, consultez votre praticien. **Mention des risques :** Ne pas utiliser ce produit si vous êtes enceinte ou allaitez; si vous souffrez d'hypokaliémie, d'hypertension, ou une maladie rénale ou cardiovasculaire; si vous avez des antécédents de lupus érythémateux disséminé; ou si vous prenez des diurétiques thiazidiques, des glucosides cardiotoniques, des corticostéroïdes, des laxatifs stimulants ou d'autres médicaments pouvant aggraver le déséquilibre électrolytique. Si vous souffrez d'une atteinte hépatique, d'une infection aiguë de quelque nature que ce soit, de la maladie d'Addison, d'hémochromatose, de diabète, de troubles immunitaires ou si vous présentez des saignements; ou si vous prenez des anticoagulants, des médicaments contraceptifs ou si vous suivez une hormonothérapie substitutive (HTS), consultez votre praticien avant d'utiliser ce produit. **Contenu garanti :** Sans addition de blé, de levure, de gluten, de soja, de colorants ou d'arômes artificiels ou de produits d'origine laitière. **Qualité assurée :** Emballage scellé pour votre protection et pour préserver la fraîcheur du produit. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité entourant le bouchon est absent ou brisé. Conserver dans un endroit frais, à l'abri de l'humidité.